

La collection PixCABLE™ rassemble les éléments permettant de connecter les panneaux PixBOARD™. Le connecteur PixCABLE™ Alim relie le driver PixPOWER™ au panneau PixBOARD™. Les connecteurs PixCABLE™ Liaison relient plusieurs panneaux entre eux, permettant ainsi à un groupe de panneaux d'être alimenté par la même source. Les Clips, quant à eux, vous permettent de réaliser vos propres connecteurs Alim ou Li aison avec un câble de longueur, section et couleur de votre choix.

The PixCABLE™ collection includes all the elements allowing for the connection of PixBOARD™. The PixCABLE™ Power Supply connector links the PixPOWER™ driver to the PixBOARD™. PixCABLE™ Bridge connectors allow for a connection between two boards, allowing a group of boards to be powered by the same source. The connection Clips allow the user to design his own Power Supply or Bridge cables while customizing his cable length, section and color.

Scan me!



Fiches techniques
Data sheet

Connecteurs (Connectors)



PixCABLE™ Power Supply



PixCABLE™ Bridge

DESCRIPTION	REFERENCE	POWER MAX	VOLTAGE	CABLE LENGHT	SECTION
PixCABLE™ Alim Power Supply	22171501	max 150W	12V	1.5m (Blanc/White)	2.5 mm ²
PixCABLE™ Liaison Bridge	23170201	max 150W	12V	0.2m (Blanc/White)	2.5 mm ²

*Cable souple blanc, haute température 180°C / Flexible white cable, high temperature 180°C

Clips (Clips)



Small clip



Clip

DESCRIPTION	REFERENCE	POWER MAX	VOLTAGE	CABLE LENGHT	SECTION
Mini clip (x2) Small clip (x2)	21030001	max 24W	12V	/	/
Clip (x2)	21070001	max 150W	12V	/	/